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foto EVER

Open Vld zet ondanks
EVER

eigen
berichtgeving

 Investeringen in sportinfrastructuur is verkiezingspropaganda

Vocabulaire van
Marino Keulen.

Als eerste punt werd de
goedkeuring van de
jaarrekening van het
dienstjaar 2012 op de
agenda gezet. Er was een

tekort van 1.104.893 euro
dat kon weggewerkt
worden via het
gemeentelijke reservefonds
dat 14.048.000 euro
bedraagt. Dit tekort was
volgens Keulen een signaal
dat "de vijzen dienden te

worden aangedraaid".
-een staaltje van de
vocabulaire van Maaskei
Marino Keulen-.
Voor wat betreft het budget
2014 is er een positief saldo
van 3.312.038 euro en dat
is dankzij de -nog steeds
volgens Marino Keulen-,
moeilijke maar moedige
beslissingen die in het begin
van dit jaar genomen

werden door onder
meer personeel
selectief te
vervangen en de
retributies aan te
passen, wat zich
heeft vertaald in de
cijfers.

Creatief?

De CD&V geeft het
personeel dat al die
dossiers en
documenten opstelde
een pluim. Gaat
akkoord met de
jaarrekening, maar
Freddy Stouten voegt er
wel aan toe dat de CD&V
alleen akkoord gaat op
het technische vlak, en
niet met de opzet over
de cijfers. De CD&V
hamert er vooral op dat
zij nooit geïnformeerd
werden en als oppositie
nooit énige inspraak in

Het Lanakens toneelgezelschap

de dossiers / beleid
hebben gehad. Vlaams
Belang maakt dezelfde
kanttekening en sluit aan
bij de zienswijze van de
CD&V. De N-VA -Luc
Prevaes- gaat vreemd
genoeg akkoord. Luc zit
zonder verdediging, de
zogenaamde tenoren

hebben immers forfait
gegeven. De N-VA is in
Lanaken duidelijk niet
wat ze federaal is.

Resultaten.

meer p. 2

LANAKEN

crisis, decadentie verder

Er werd op de timing van deze gemeenteraad
door Marylin Neven -CD&V- kritiek geuit. Deze
periode van het jaar ziet Neven meer geschikt
in het kader van de familiesfeer. Wat deze
redactie bijzonder stoort is dat Marino Keulen
het nodig vond om het jongste Raadslid om de
haverklap te pamperen.
Dominique Terwingen werkt blijkbaar bij BPost
en diende op 31 december om vier uur ‘s
ochtends te werken, och arme, of we daar
medelijden voor moeten opbrengen-sic-. Maar
het is een interessant gegeven om aan BPost
de vraag te tellen of dergelijke feiten in een
risicoanalyse betreffende het voorkomen van
arbeidsongevallen, van pas kunnen komen. In
ieder geval was de gemeenteraad dicht bij
één uur afgelopen. Als Terwingen om vier uur
zijn werk diende aan te vatten dan kunnen wij
daarover alleen maar zeggen dat het niet te
verantwoorden is.
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Het resultaat

van het jaar
2012 willen we u niet
onthouden en ziet er als
volgt uit ;
 ° Het begrotingsresultaat
2012 vertoont een
negatief saldo van
- 18.776.056,99 euro.
- Het boekhoudkundig
resultaat 2012 geeft
eveneens een negatief
saldo van
-12.114.32,01 euro.
 ° Het resultaat van de
algemene boekhouding
geeft eveneens een
nadelig resultaat van
-1.433.768 euro.

Meerjarenplan
2014-2019.

De prioritaire
investeringen voor de
komende 6 jaren
bedragen 19 miljoen
euro en de niet
prioritaire 16 miljoen
euro. In de periode
2014-2019 zal voor een
bedrag van +/- 41,5
miljoen euro
geïnvesteerd worden en
daarnaast nog eens
apart 2,5 miljoen via de
AGB -Autonoom
Gemeente Bedrijf-.
Volgens de ontvanger is
de gemeente dan ook
structureel financieel
gezond zodat dergelijke
grote investeringen te
verantwoorden zijn.
Maar er dient ook
bespaard te worden en
Lanaken gaat dat vooral
doen op personeel door
mensen die met pensioen
gaan, selectief te
vervangen, op zes jaar
een besparing van 3,5
miljoen euro. Momenteel
zijn er 196 voltijdse
equivalenten bij de
gemeente aan het werk,
bedoeling is om dit
bestand af te slanken tot
174 in 2019 en dit alles
zonder in te boeten aan
de service waar de
financierder, de belasting-
betaler, recht op heeft. Er
zal ook bespaard worden
op werkingskosten en ook
de kerkfabrieken zullen
hun besparings-steentje
moeten bijdragen. De
retributies werden al
aangescherpt, d.w.z.
verhoogd, de prijzen van
het containerpark werden
aangepast -lees
verhoogd-.

2012 :
Financiële resultaten in Lanaken:

Begrotingsresultaat :

verlies - 18.776.056,99 euro.

Boekhoudkundig resultaat :

verlies - 12.114.032,01 euro

Algemeen boekhoudkunidg :

verlies - 1.433.768 euro

Leegstand
aangepakt dankzij
Morsum
Magnificat.

De oppositie, onder meer
Vera Jans -CD&V-, had in
haar verkiezings-
pamfletten de aanpak van
de leegstand beloofd,
maar daar kwam niets
van in huis. Morsum
Magnificat stelde en
dossier op en maakte dat
over aan de bevoegde
minister Frey Van Den
Bossche. Sommigen van
de N-VA, die zelf een
aantal woningen bezitten,
zijn niet te spreken over
de actie van Morsum
Magnificat. Nu moet de
leegstand en ook de
leegstandsbelasting in
Lanaken een extra
inkomen opleveren, op 6
jaar 400.000 euro.

NVDR.
Het werd de hoogste tijd
dat eigenaars van
leegstaande panden
"gemotiveerd" worden
om hun leegstaande pand
op de huurmarkt aan te
bieden.

Cafetaria
Cultureel
Centrum.

De privatisering van de
cafetaria van het
Cultureel Centrum moet
een besparing opleveren
van 70 tot 80.000 euro
per jaar. Dat is tenminste
wat in de glazen bol van
de filosofen van de
gemeente Lanaken staat.
Het zal af te wachten zijn,
wat er zich in de praktijk
bij zo’n concessie
allemaal kan voordoen,
een voorbeeld daarvan is

De Krieckaert -lees
verder- waar er blijkbaar
een schuld van 400.000
euro bij de gemeente
open staat.

Pietersheim
in de etalage.

Om leningen, die in het
verleden werden
aangegaan en nu zijn
vervallen, af te betalen wil

Lanaken overgaan tot
het te gelde maken
van haar
patrimonium. Het
Kasteel Pietersheim
valt onder de hamer
en wordt te koop
aangeboden. Ex-
burgemeester Alex
Van Gronsveld -die
graag verhaaltjes
vertelt- koppelt daar
een anekdote aan
vast. De
oorspronkelijke
eigenaar Prins de
Merode diende het
Kasteel uit geldnood
te verkopen en hij
denkt / hoopt dat
Lanaken dat niet om
die reden nu ook
doet.
Lanaken zou het
kasteel ook verkopen
omdat daar
geïnvesteerd moet
worden in dubbel glas
en andere
isolatiewerken, dat
zou ongeveer 230.000
euro kosten. Verkoop

is volgens het bestuur een
goede optie en er is
blijkbaar belangstelling
voor. De gemeente
verwacht een opbrengst
van 750.000 euro en zal
erop toezien dat de
publieke functie van het
kasteel dezelfde blijft -en
als we dat niet geloven,
maken ze ons wel iets
anders wijs, red-

NVDR.
Het kasteel is uitgerust
met een
bliksemafleiderinstallatie
van het type “Melsens”, de
zogenaamde kooi van
Faraday. Dat is een
deugdelijk systeem, maar
de installatie van het
kasteel voldoet in de
verste verte hoegenaamd
niet aan die norm. Er is

De bliksemafleider -kooi van Faraday- van het kasteel
is niet conform. Een niet conforme bliksemafleider is
gevaarlijker dan wanneer er helemaal geen
bliksemafleider aanwezig is.

Kasteel Pietersheim : Een gevaar
voor personen en goederen.
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geknoeid
bij de
aanleg

ervan en de installatie is
duidelijk ook nooit
onderhouden. Bijgevolg is
er bij onweer gevaar voor
ontploffing, elektrocutie,
brand ... De personen die
er vertoeven bij een
onweer lopen dus gevaar.
Het is een blaam voor de
technische dienst en
vooral de betreffende
Schepen Patrick
Tollenaers, we zoeken nog
altijd naar de
competenties van die
man.

Het debacle
“De Krieckaert”.

In mei 2013 heeft
Lanaken van hun
advocaat een bericht
ontvangen dat De
Krieckaert de gemeente,
in naleving van de
overeenkomst van 2001,
voor de Rechter daagt.
Lanaken is van oordeel,
dat de concessie van 1989
en de doorgeeflening van
2001 moet ontbonden
worden. Uit een vonnis
van 30 oktober 2008 blijkt
dat de Rechter niet is
ingegaan op de
verbreking van de
concessievergoeding en
de doorgeeflening.

Wanbetaler.

Het moet uit een
tussenvonnis van 2012
blijken dat Lanaken en de
concessiehouder zich qua
prijsafspraken hebben
verbonden tot iets dat niet
uitvoerbaar is, meer
bepaald een prijs die niet
bepaalbaar is. Maar
Lanaken vordert opnieuw
de verbreking van de
concessieovereenkomst
en dit wegens
wanbetaling. Het zit er
met de concessiehouders
van de bvba De
Krieckaert bovenarms op,
er zou een schuld aan de
gemeente zijn van meer
dan 400.000 euro. Zo
stond het ook te lezen op
een anoniem pamflet van
het Krieckaert Liberation
Front, dat in oktober 2013
tegen de bomen op dat
terrein werd bevestigd
-zie inzet-. De gemeente
zegt in haar besluiten “ ..
hierbij kan worden

aangehaald dat het

onredelijk zou zijn dat

de gemeente verbonden

moet blijven met een

contractspartij die

manifest weigert zijn

verplichtingen te

honoreren ...”. Reeds in
april 2013 heeft het CBS
beslist om De Krieckaert
van de hand te doen. Het
is ook in dat kader dat het
Kadaster opmetingen van
de percelen uitvoert.

Vrij en
onbelast?

Het is nu nog af te
wachten of de Rechter de
ontbinding lastens De

Krieckaert zal uitspreken,
het is pas dan dat het
domein vrij en onbelast
openbaar verkocht zal
kunnen worden.
Ironisch genoeg kan De
Krieckaert zelf ook een
bod doen. Als die speler

Dit pamflet heeft een groepering van enkele
gedupeerde bewoners, zichzelf Krieckaert
Liberation Front noemend, tegen de bomen van
het domein gehangen. De Krieckaert knoeit
blijkbaar vooral met het waterfactuur. Pierre
Bijnens zou ook documenten ondertekenen
waarvoor hij niet bevoegd is.

dan handig genoeg is, dan
kan Lanaken misschien
ook nog eens naast die
400.000 euro grijpen...
In de gemeenteraad van
30 december 2013 wijst
Marino Keulen de CD&V
met de vinger dat zij
destijds van oordeel
waren dat de gemeente
zich best in dergelijke
projecten kon nestelen,
de CD&V moet dus nu niet
komen klagen, dixit
Marino Keulen. De “Saga”
De Krieckaert is blijkbaar
nog lang niet van de
baan. Hoe Lanaken die
400.000 euro gaat innen
is zeer de vraag. We
vernemen ook dat
sommige eigenaars ook al

individueel met De
Krieckaert in proces
liggen. De kassa bij de
advocaten Christoffels in
Lanaken draait dan ook
weer en “ van een

stijfkop en een zot vult

een advocaat zijne pot.”

oktober 2013

Neerharen.

Ook een groot deel van
de oude voetbalterreinen
van Neerharen worden in
de vitrine gezet. Het
achterste terrein en een
stuk van het voorste
terrein worden verkocht.
De kantine en het deel
van het terrein waar de
Scouts vandaag hun
werking hebben, blijven
buiten de verkoopwoede
van het gemeentebestuur.
Het feit dat Lanaken
vandaag eigenaar is van
maar liefst 22
voetbalvelden doet
inderdaad vragen rijzen.

Ceulemansplein.

Een gedeelte van het
Ceulemansplein zal ook
verkocht worden. Het deel
wat nu een publieke
functie heeft, het deel
Henri Dunantstaat-
Bessemerstraat blijft
behouden, maar de rest,
waar stedenbouwkundig
gebouwd kan worden, zal
worden verkocht. Uit de
hoek van investeerders
bestaat er belangstelling
voor. Hier moet de
oppositie de kat uit de
boom kijken voor primo;
het lobbywerk van de club
rond Marino Keuken en
secundo; is die
ondergrond soms niet
vervuild?

Site Sint
Servaes.

In januari of februari 2014
zal de sporthal worden
afgebroken en aangezien
het hier bouwgrond
betreft, is er
belangstelling vanuit de
hoek van privé
investeerders. De
opbrengst van de verkoop
wordt geraamd op
920.000 euro. Aangezien
“Ramingen” zijn wat ze
zijn, moet er rekening
mee worden gehouden,
dat ze kunnen
tegenvallen, het lijkt ons
allemaal wat te veel te
ruiken naar “Pro forma”
gegoochel met cijfers, in
feite fictie.

meer p. 4



   Morsum Magnificat  15e jaargang   221-09  december 2013  Lanaken Gemeenteraad  4/6

van p. 3

De
verkiezings-
kassa
open?

Om in 2019 uit te komen
bij een positief
investeringsresultaat,
staan volgende projecten
op het getouw :

1. Versterken van het
handelscentrum.
1.1. Investeren in de
Stationsstraat.
1.2. Investeren in het
Molenweideplein en dit
allemaal om meer
handelszaken in het
centrum te krijgen.

2. Bouwen van een nieuw
multifunctioneel
sportcomplex dat de
deuren in 2017 zal
openen.

3. Extra stimuleren van
kinderopvang.

4. Inzetten op
ouderenzorg.

5. Spartacusproject dat
voor Lanaken grote
kansen biedt.

6. Digitale
dienstverlening zal
verder worden
uitgebouwd.

7. Inzetten op meer
veiligheid en
verkeersveiligheid.

8. Toerisme Lanaken met
de Neanderthalersite,
wordt gestimuleerd.

Nog meer
nieuwbouw.

Schepen Nelissen,
ondermeer
verantwoordelijk voor
personeelszaken, kwam
uitleggen dat het
gemeentelijk personeel
niet optimaal gehuisvest
is, met name de jeugd-
en sportdienst die veel te
weinig ruimte hebben.
Daarom wordt een
nieuwbouw gepland aan
het Cultureel Centrum.
Kostprijs : 1.200.000
euro.
In 2017 zullen 2 nieuwe
klaslokalen bijgebouwd
worden aan de
gemeenteschool van
Rekem.

Winkelcentrum.

Handel en economie
schepen Marc Curvers ziet
heil in een wekelijkse
markt, een actieve
samenwerking met de
ondernemersclub en de
ontwikkeling van een
KMO-zone. Ook de lokale
middenstand krijgt de
komende jaren een
ruggensteuntje door
promotiecampagnes
gericht op de eigen
Lanakense bevolking en
deelgemeenten en de
inwoners van Zutendaal,
Opgrimbie, Riemst en
Uikhoven. Men wil deze
lokken met gerichte
reclamecampagnes en het
organiseren van kleine en
kwalitatieve
evenementen. Over een
periode van 6 jaar is
daarvoor een bedrag van
420.000 euro voorzien

waarvan de helft wordt
bijgedragen door de
winkeliers zelf en daartoe
zal er, op verzoek van de
plaatselijke middenstand-
vereniging, vanaf 1
januari 2014 een
"centrumversterkende
bijdrage" geheven worden
van 300 euro per
ondernemer binnen een
afgebakend gebied.
Het reglement zal
geagendeerd worden op
de gemeenteraad van
maart 2014. Er wordt ook
nog een bedrag van
900.000 euro voorzien
voor het opfrissen van het
centrum van Lanaken,
ondermeer het
Molenweideplein wordt
voorzien van meer groen
en andere straten in het

centrum en het Kerkplein
worden vernieuwd en
opgewaardeerd. Galerij Da
Vinci, die dateert uit de
jaren 70, zal gedeeltelijk
afgebroken worden en in
de plaats daarvan komt
een winkel- woonproject.
NVDR : Dit lijkt voor
nuchter denkende mensen
in deze onzekere tijden
toch wat optimistisch te
zijn. Vooral als het
gebracht door een schepen
die zelf nogal op drijfzand
opereerde -en nog
opereert- kunnen we daar
weinig geloof aan hechten.

Leegstand.

Om de grote leegstand,
ook in de winkelpanden,
het hoofd te bieden heeft
het gemeentebestuur
-gedwongen en op
aansturen van deze
redactie- een

leegstandsheffing
ingevoerd en de inkomsten
daaruit worden gebruikt
voor flankerende
maatregelen zoals het
beplakken van etalages
van leegstaande winkels
en het oprichten van een
"pandenbank". Er wordt
daarvoor 10.000 euro
ingeschreven. Voor het
beplakken van
leegstaande en verkrotte
winkelpanden loopt
Lanaken in het gareel van
Genk. Er worden bestel-
lingen voor decadente
panelen of bestickering bij
bevriende bedrijven
geplaatst, zoals in Genk
Stebo-sic- en tenslotte
blijven de panden toch
leeg en verloederen ook
de versieringen.

Bestickering van een leegstaand winkelpand in de
Vennestraat te Genk. Een maat voor niets en het

project heeft 9.000 euro gekost.

NVDR.
De ervaring van deze
redactie leert ons na twee
jaar dat de winkeliers,
zelfs de HoReCa, in
Lanaken onvriendelijk
zijn. Als het anders is,
dan gaat het om
personen die niet van
Lanaken zijn. De Open
Vld stempel “Decadent en
klein burgerlijk” heeft
zich ook op die winkeliers
afgedrukt. Schepen
Curvers doet tegen deze
redactie niet eens zijn
mond open, toch kan zijn
café Brouwerij zeker wat
klanten gebruiken ...

Mobiliteit
en milieu.

Voor de mobiliteit worden
investeringen voorzien
van 20.000 euro voor
2015 en 2017 dixit
schepen van mobiliteit en
milieu Castermans.
Ingezet gaat worden op
de toegankelijkheid van
het openbaar vervoer
voor mindervaliden en er
zal gestreefd worden
naar een optimalisatie
van de verkeerssituatie
binnen het centrum door
wegsignalisatie te
voorzien en het
optimaliseren van de
bestaande
parkeerplaatsen. Wat
betreft milieu zal er
geïnvesteerd worden in
erosiebestrijding en
mensen zullen
gemotiveerd worden hun
panden te isoleren en
energiezuiniger te
maken, dit door zowel
particulieren als
zelfstandigen, maar ook
de gemeente zal haar
gebouwen
energiezuiniger maken
door te investeren in
groene stroom en
energiezuinige
renovatieprojecten.

NVDR :
Wat heeft die nu eigenlijk
concreet gezegd?
UIteraard niets! Tijdens
deze gemeenteraad
hebben we nog eens
vastgesteld hoe pover het
gesteld is met
“voordrachtkwaliteit” van
Schepen Castermans.
Het simpelweg aflezen
van een briefje levert

meer p. 5
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blijkbaar
nog
problemen

op. Maar Marino Keulen
sprong Castermans bij.
Castermans faalt ook
grandioos in diens milieu
en mobiliteitbeleid.

Infrastructuur.

Het Spartacusproject zal,
aldus schepen Patrick
Tollenaers, een flinke hap
uit het budget halen door
verschillende
wegenwerken. Zo zal er
op de Europalaan ter
hoogte van Sappi een
rotonde worden
aangelegd, er zal
een tunnel onder
de sneltramlijn
komen en nóg een
rotonde aan de Jan
Rosierlaan. Aan het
nieuwe station van
de sneltram wordt
een nieuwe parking
voor 150
voertuigen
voorzien.
De gemeente
Lanaken zal 2,1
miljoen euro
investeren voor de
aanleg van 2
aansluitende
pleinen ; één ter
hoogte van het H.
Hartcollege en één ter
hoogte van het
Europaplein waar het
station van de sneltram
zal komen. Er wordt nog
eens 770.000 euro
geïnvesteerd om de
zwakke weggebruiker de
mogelijkheid te geven
zich veilig van Lanaken
centrum, via het
Uilenstraatje en de
Pannestraat, richting
Gellik en naar het nieuwe
multifunctionele
sportcomplex, dat
Campagnehof zal gaan
heten, te verplaatsen.
Door het aanleggen van
veilige voet- en fietspaden
moeten de
schoolomgevingen veiliger
worden, een investering
van maar liefst 8 miljoen
euro die wordt gespreid
over de komende zes
jaar. Er zullen gronden
worden onteigend worden
en fietspaden met
gescheiden riolering langs
de Bilzerbaan worden
aangelegd, een
investering van 3,7
miljoen euro. Met de
veilige schoolomgeving
van de school in

Smeermaas wordt gestart
in juli 2014. De werken
omvatten de herinrichting
van de
Maaseikersteenweg en de
Maastrichterweg met
gescheiden riolering,
nieuw wegdek, nieuwe
fietspaden enz. Kosten :
+/- 2.750.000 euro.

Huisvesting.

Duurzaam en kwaliteitsvol
wonen in Lanaken, daar
wordt volgens Sofie
Martens de komende
jaren op ingezet.
Kwaliteitsvolle en
betaalbare woningen en

bouwpercelen en hiertoe
richt het bestuur zich op
zowel jonge gezinnen als
op senioren. Privé
initiatieven voor de
opvang van senioren
worden gesteund om de
Lanakenaar de
mogelijkheid te geven om
van zijn geboorte tot aan
zijn dood in Lanaken te
blijven wonen. Om de
vlucht van jonge gezinnen
uit Lanaken af te remmen
moet actie ondernomen
worden en de beschikbare
ruimtes moeten goed
worden ingevuld om
nieuwe inwoners aan te
trekken. Het
leegstandsreglement zal
worden doorgevoerd om
ten eerste de leegstand
tegen te gaan en ten
tweede om meer
woningen op de huur en/
of koopmarkt te krijgen.

NVDR.

Andermaal moeten we
hier de nadruk leggen op
de schandalige politiek die
in Lanaken, de gemeente
waar een gewezen

minister van Wonen
burgemeester is, wordt
gevoerd. Recent is er nog
een koppel uit het
Kerkveld met drie kleine
kinderen uit een woning
gezet. Zij vinden in
Lanaken geen huisvesting
en hebben een dure
oplossing gevonden in het
recreatiepark Sonnevijver
waar in feite geen
permanente bewoning is
toegestaan. Zonder
schroom geeft schepen
Sofie Martens -Open Vld-
tijdens de gemeenteraad
toe dat er honderden
woningen in Lanaken leeg
staan. Ook de

oppositiepartijen CD&V en
N-VA gaan ter zake niet
vrij uit. We hebben het
dan nog niet gehad over
de ambtenaar van de
dienst “Wonen” die bij de
vaststelling van de
kwaliteit van woningen bij
herhaling grandioos in de
fout is gegaan. Ook hier is
de oppositie bijzonder
mild en hadden wij van
Freddy Stouten als
politicus en dokter, wat
méér pittige reacties
verwacht. Wonen in een
niet conforme woning is
ook schadelijk voor de
gezondheid. Idem dito
voor Piet Van Berkel
-N-VA-. Het is overloper
Marcel Kerkhofs die bij de
N-VA de leegstandpolitiek
naar de prullenmand heeft
verwezen.

Vrije tijd.

Ook wat vrije tijd betreft
wordt er heel wat
geïnvesteerd en Piërre
Nelissen deed nogmaals
uit de doeken dat er
achter het H. Hartcollege

een sportcomplex gepland
wordt met de nodige
sportzalen en sanitair. De
jaarlijkse vergoeding
daarvoor wordt geschat
op 750.000 euro
gedurende 30 jaar. Voor
omgevingswerken en
wegeniswerken om het
complex goed bereikbaar
te maken, wordt een
bedrag van 1.765.000
euro uitgetrokken. Er
komt ook een Finse
sportpiste met een
prijskaartje van 65.000
euro en een tweede
kunstgrasveld waarvoor
de kostprijs nog niet
bekend is. Ook enkele
van de reeds bestaande
sportaccommodaties
worden gerenoveerd wat
wordt betaald met een
investeringstoelage van
300.000 euro. In de
tennishal worden nieuwe
vloeren voorzien. Prijs :
165.000 euro met een
subsidie van 60.000 euro.

Cultureel
erfgoed.

Het is de bedoeling om de
Neanderthalersite, de
enige site in Vlaanderen
uit die tijd, te ontsluiten
voor het publiek met
wandelpaden en
informatieborden. Met het
oog op de
bezoekersregeling wordt
een samenwerking
aangegaan met het Gallo
Romeins Museum in
Tongeren. De investering
hiervoor wordt geraamd
op 840.000 euro waarvan
91.000 en 37.500 euro ten
laste komt van de
gemeente.

Toerisme.

In 2012 hebben 39.912
toeristen gekozen voor
een verblijf in Lanaken, zij
boekten 73.000
overnachtingen en
spendeerden meer dan
7,5 miljoen euro, 10,1%
van de totale economie
van Lanaken. Een
bijzonder grote impact,
zegt Curvers. De dienst
gaat er zich dan ook op
toespitsen dat meer
toeristen Lanaken
aandoen door meer
bezoekers te lokken naar

van p. 4
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meer p. 6

Een schepen van “Milieu” en “Mobiliteit” die deze
systematische overtredingen toelaat moet gewoon
opstappen. Hij heeft trouwens gezworen de Belgische
wetten te zullen naleven, of beter gezegd, te doen naleven
en dat doet hij niet.

Schepen Castermans moet opstappen



Pietersheim
en Oud-
Rekem en

nieuwe bezoekers
aantrekken voor de
Neanderthaler site. Er
wordt een toeristisch
haventje aangelegd langs
de Zuid-Willemsvaart in
Oud-Rekem, wat ook
meer bezoekers naar
Lanaken zou kunnen
lokken. Per 01 april 2014
zal echter ook een
toeristenbelasting worden
ingevoerd; per
overnachting zal de toerist
een bijdrage betalen aan
de hotelier, het bedrag
daarvan staat nog niet
vast maar er wordt een
opbrengst verwacht van
100.000 euro. Het
toeristische haventje zal
betaald worden van het
spaarpotje van meer dan
400.000 euro van de vzw
Toerisme Lanaken alsook
een overkapping van de
binnenplaats van de
Waterburcht. Gespreid
over 6 jaar zal er door
Lanaken 1,5 miljoen
geïnvesteerd worden in
toeristische ontwikkeling.

Wegen en
pleinen.

Over de komende 6 jaar
wordt 3.000.000 euro
gespendeerd aan het
vernieuwen van wegen en
pleinen zoals het
aanleggen van een nieuwe
parking aan het CC in
Veldwezelt maar ook het
onderhoud van de
bestaande infrastructuur
valt daaronder, jaarlijks
wordt een bedrag van
462.000 euro voorzien
voor het afschrapen en
opnieuw asfalteren van
bestaande wegen.
Jaarlijks wordt ook 40.000
euro voorzien voor de
aanplant van groen. Dat
wil zeggen, oude en
versleten bomen, die nu
vaak voor overlast
zorgen, zullen worden
vervangen door nieuwe
onderhoudsvriendelijke
exemplaren met weinig
wortel die niet in de
riolering groeien. Dan is
er nog de riolering ;
samen met Infrax zal op
verschillende wegen een
gescheiden
rioleringsstelsel worden
aangelegd, kostprijs :
4.760.000 euro. De
toegankelijkheid van de
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kerkhoven wordt
verhoogd met een
investering van 75.000
euro voor de heraanleg
van de tegels en het beter
toegankelijk maken voor
mindervaliden. Voor
onderhoud van het
gemeentelijk patrimonium
wordt een bedrag
1.337.000 uitgetrokken
waarmee daken worden
geïsoleerd en vernieuwd.

OCMW.

Vanuit de Vlaamse
regering wordt
aangedrongen op een
samenwerking tussen
gemeenten en OCMW's.
Gezien bij het OCMW
zowel de secretaris als de
ontvanger met pensioen
gaan, zullen deze niet
vervangen worden, deze
taken zullen in de
toekomst worden
overgenomen door de
gemeentesecretaris -dat
moet dus ofwel een
supermens zijn, ofwel had
hij tot nog toe niets te
doen, ofwel hadden de
twee gepensioneerden
weinig omhanden-, een
jaarlijkse besparing van
120.000 euro. NVDR : Wij
stellen ons hierbij toch wel
enkele vragen : Wat
gebeurt er met de privacy
van de OCMW cliënten?
Moeten OCMW's niet
volledig onafhankelijk van
de politiek werken? Wordt
er niet, nog meer dan nu
al het geval is, gewerkt à
la tête du cliënt en
politieke kleur?

De
oppositie.

Na deze bloemrijke lezing
van de schepenen, zoals
Freddy Stouten -CD&V-
het noemt, krijgt hij als
eerste het woord en zegt
dat zij, voor wat betreft
de technische kant,
volledig werden ingelicht
door de diverse
schepenen maar dat hij
beleidsmatig wat op zijn
honger is blijven zitten en
dat zij eigenlijk voor
voldongen feiten worden
gesteld omdat zij nooit
betrokken werden bij de
voorafgaande
besprekingen en
debatten. Het is voor
Stouten ruim onvoldoende
om een resem cijfers,
centen en procenten op te

noemen, zonder dat daar
inhoudelijke toelichting bij
gegeven wordt. Ook miste
hij de doelstellingen van
het gemeentebestuur die
vaag of onuitgeproken
bleven, dus niet
controleerbaar, wat de
controlerende taak van de
gemeenteraad onmogelijk
maakt. Stouten miste in
het hele betoog duidelijk
de doelstellingen en
objectieven van het
gemeentebestuur en
noemt de toelichtingen
vaag en mistig zonder dat
wordt gezegd waar en
hoever het bestuur in
2019 wil staan met al die
mooie plannen.

Terugdringen
leegstand.

Stouten haalde ook nog
eens de grote leegstand in
Lanaken aan, waar het
CBS zich duidelijk wél een
objectief heeft gesteld,
men wil de leegstand
terugdringen met 25%,
maar hij vraagt zich
tegelijkertijd af hoeveel
leegstaande panden er
momenteel dan zijn in
Lanaken, iets wat
makkelijk te zeggen moet
zijn nu er uiteindelijk toch
een leegstandregister
gekomen is.

Flaters.

Voor N-VA werden de
honeurs waargenomen
door Luc Prevaes en Karin
Thijs -Van Berkel en
Kerkhofs schitterden
immers in afwezigheid-.
Prevaes sloot zich in grote
lijnen aan bij de
bemerkingen van CD&V,
Vlaams Belang -Leo
Joosten- ging zelfs nog
een stap verder door te
stellen dat Stouten perfect
verwoordde waar de
meerderheid geflaterd
heeft.
Als afsluiter mocht Marino
Keulen zijn meerjarenplan
nogmaals verdedigen en
voor ontbrekende cijfers
en aantallen verwees hij
de oppositie naar de
administratie die deze
graag zou geven. Wel gaf
hij mee dat er momenteel
540 leegstaande panden
zijn in Lanaken wat hij
verklaarde doordat de
instroom vanuit Nederland
is stilgevallen.

van p. 5
De
stemming.

Uiteindelijk werd er even
voor middernacht
gestemd over dit
meerjarenplan. De
zetelende partijen
stemden uiteraard voor
en de oppositie -CD&V,
N-VA, Vlaams Belang-
stemden unaniem tegen,
waarmee het
meerjarenplan 2014-
2019 werd aangenomen.

Meerjarenplan
OCMW
2014-2019.

OCMW voorzitter Michel
Stevens -SP.a-Groen-
mocht het meerjarenplan
en het budget 2014 van
het OCMW komen
toelichten. Waar zwak
gescoord wordt is de
sector wonen-zorg waar
meer dan 300
wachtenden op de lijst
staan, dus wordt
overwogen een
dienstencentrum te
bouwen en een
uitbreiding van bedden
waar zorgbehoevenden
terecht kunnen. Het was
een betrekkelijk korte
uiteenzetting die slechts
iets meer dan 15 minuten
duurde. Na nog enkele
vraagstellingen werd er
dan uiteindelijk gestemd
over zowel het
meerjarenplan als het
budget 2014 van het
OCMW. De meerderheid
stemde voor en de
oppositie onthield zich
voor beide punten.

Dotatie
politie.

De dotatie voor de
politiezonde Lanaken-
Maasmechelen is iets
minder dan vorige jaren
n.l. 2.295.605 euro. 85%
daarvan gaat naar lonen
en wedden voor de 128
geüniformeerden die op
de baan zijn. Ook hier
weer dezelfde tendens ;
de meerderheid is voor,
de oppositiepartijen
onthouden zich. De politie
is dus veel te duur voor
wat ze doet.

EVDS 


